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PAOOR.0012.3.1.2024.MAM 
 
 

PROTOKÓŁ Nr 49/2024 
 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Miejskiej w Śremie odbytego  22 stycznia 2024 r. o godz. 15:30 

w sali nr 24 Urzędu Miejskiego w Śremie, Pl. 20 Października 1. 
 

Przewodniczący Komisji zwołał posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury 
i Sportu Rady Miejskiej w Śremie na 22 stycznia 2024 roku, zawiadomienie 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył Radny – Piotr Rojek, udział w nim wzięli 
Członkowie Komisji wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu.  

• Radny Krzysztof Lewandowski – nieobecność usprawiedliwiona.  

Ponadto w  posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

1. Adam Lewandowski –  Burmistrz Śremu, 

2. Barbara Jabłońska – Naczelnik PEU Urzędu Miejskiego w Śremie. 

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu kworum pozwalającego na 
podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15:30 otworzył posiedzenie, 
powitał Członków Komisji oraz zgromadzonych Gości. 

 Następnie przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad: 
1. Przyjęcie protokołu 48/2023 z posiedzenia Komisji. 

2. AKCJA ZIMA 2024. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 
a) zmieniającego uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

trybu przyznawania i pozbawiania nagród Burmistrza Śremu 
za osiągnięte wyniki sportowe;  

b) w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Śrem, ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez 
placówki doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne 
podmioty, których zadania statutowe obejmują doskonalenie 
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zawodowe nauczycieli, oraz ustalenia form i specjalności kształcenia 
na 2024 rok; 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji w 2023 roku. 
5. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

Do przedstawionego porządku obrad nie zgłoszono uwag.  

Ad 1. Przyjęcie protokołu 48/2023 z posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji przekazał, że do protokołu 48/2023 z ostatniego 
posiedzenia Komisji nie zgłoszono uwag.  

Wobec powyższego stwierdził, iż protokół z posiedzenia Komisji został 
przyjęty bez odczytywania. 

Na tym punkt zakończono.   
 
Ad 2. AKCJA ZIMA 2024. 

Powyższą informację zreferowała Barbara Jabłońska – Naczelnik PEU 
Urzędu Miejskiego w Śremie. 

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję nad przedstawioną 
informacją.  

W dyskusji głos zabrali: 

Członek Komisji – Mariusz Kociemba 
zapytał, czy akcja dotyczy dwóch tygodni ferii. 

Naczelnik PEU – Barbara Jabłońska 
poinformowała, iż dla najmłodszych Śremian, przygotowana jest oferta sensu 
filmowego za 1 zł, obowiązująca przez dwa tygodnie ferii.   

Burmistrz – Adam Lewandowski 
dodał, że akcja nazywać się będzie „Feryjny festiwal filmów dla dzieci 
i młodzieży”. 

Dyskusję zakończono.  

Na tym punkt zakończono.  

 

Na salę obrad przybył (godz. 15:33) spóźniony Członek Komisji Tomasz 
Wojna.   
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Ad 3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 
a) zmieniającego uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

trybu przyznawania i pozbawiania nagród Burmistrza Śremu 
za osiągnięte wyniki sportowe;  

Powyższe zagadnienie w oparciu o przedłożony projekt uchwały 
przedstawiła Barbara Jabłońska – Naczelnik PEU Urzędu Miejskiego 
w Śremie.  

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję nad przedstawionym 
projektem uchwały.  

W dyskusji głos zabrali:  

Członek Komisji – Tomasz Wojna 
zapytał, jak traktowany jest zawodnik zdobywający Mistrzostwa Świata, który 
jest śremianinem, ale gra w zespole spoza terenu gminy Śrem. Jak w tym 
przypadku wygląda przyznawanie nagrody Burmistrza Śremu. 

Członek Komisji – Mariusz Kociemba 
podał przykład, „jest śremianinem i należy do grupy kolarskiej w Kórniku”.   

Naczelnik PEU – Barbara Jabłońska  
poinformowała, iż na ten moment nie potrafi odpowiedzieć na zadane 
pytanie, musi się zagłębić w temat. Dodała, iż z reguły uchwały podjęte przez 
Radę Miejską są dla mieszkańców gminy Śrem, gdyż uchwała jest prawem 
miejscowym. Zobowiązała się do wyjaśnienia odpowiedzi na zadane pytanie.    

Członek Komisji - Tomasz Wojna 
dodał, że często śremscy zawodnicy, atrakcyjni  na rynku transferowym,  
przechodzili do bogatszych klubów, w których wygrywali  na wyższych 
szczeblach. W związku z powyższym zapytał, czy w tym przypadku mieszkaniec 
Śremu, który gra w klubie „Lecha Poznań” wygrywając zawody, ujęte 
w omawianej uchwale, otrzyma nagrodę Burmistrza Śremu.  

Naczelnik PEU – Barbara Jabłońska  
poinformowała, iż zobowiązuje się to do sesji wyjaśnić. Jednakże, na ten 
moment, byłaby skłonna odpowiedzieć, iż wszystkie zasady, dotyczące 
profitów z budżetu gminy Śrem, należą się jej mieszkańcom. Wyjątkiem była 
uchwała, w której był ścisły zapis, iż stypendium przyznawane jest uczniom 
uczęszczającym do szkół gminy Śrem, a jak wiemy w naszych szkołach uczą się, 
również uczniowie spoza naszej gminy. Na koniec dodała, że jeżeli będzie 
potrzeba to zaproponuje autopoprawkę.   
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Członek Komisji – Tomasz Wojna 
dodał, jeżeli Warta Śrem z  zawodnikiem z Kościana, zdobędzie Mistrzostwo 
Polski, to wówczas nagrodę Burmistrza Śremu dostanie cały klub składający 
się z mieszkańców gminy Śrem, oprócz jednego zawodnika, który jest 
mieszkańcem gminy Kościan. Tym przykładem chciał pokazać, że przy grach 
zespołowych najczęściej nagradzany jest zespół, a w tej sytuacji jest to 
niekomfortowe.    

Członek Komisji – Mariusz Kociemba  
zaznaczył, iż cieszy się z projektu uchwały, która uwzględnia zespoły, bo 
wydawałoby się, że w grze zespołowej jest łatwiej odnieść sukces, 
a w rzeczywistości jest wręcz odwrotnie. Dodał, iż pytania poruszone przy 
dyskusji są istotne oraz bez wątpienia do wyjaśnienia i jeżeli zostanie złożony 
wniosek o autopoprawkę, to on jest jak najbardziej  za.  

Naczelnik PEU – Barbara Jabłońska  
dodała, iż  trzeba podjąć decyzję w którym kierunku, mamy pójść i to będzie 
decyzja Rady, czy mamy finansować mieszkańców gminy Śrem, czy całą 
drużynę, która działa na terenie naszej gminy.  Na pewno omawiane 
propozycje zmian skonsultuje z Mecenasem.  

Przewodniczący Komisji – Piotr Rojek  
zwrócił się do Naczelnik PEU, iż on  czytając projekt uchwały zrozumiał, to 
w ten sposób, że jeżeli sukces sportowy osiągnie mieszkaniec gminy Śrem, 
należący do Unii Leszno to zawodnikowi literalnie należy się nagroda 
Burmistrza Śremu. Przewodniczący Komisji, zaznaczył, że on oczywiście może 
się mylić. Natomiast, jeżeli chodzi o drugą kwestię, zawodnik jest 
mieszkańcem innej gminy, a trenuje w śremskim klubie, to należy tą 
wątpliwość wyjaśnić do sesji.     

Członek Komisji – Mariusz Kociemba  
zwrócił uwagę, iż wcześniej taka sama sytuacja mogła mieć miejsce, biorąc pod 
uwagę  indywidualnych zawodników, dodając, iż powyższe wątpliwości są jak 
najbardziej do wyjaśnienia.   

Członek Komisji – Piotr Mulkowski 
zaznaczył, iż na przyszłość, jeżeli chodzi o zawody sportowe trzeba wziąć pod 
uwagę, czy w danych mistrzostwach startuje więcej, niż trzech zawodników, 
ponieważ w takiej sytuacji każdy uczestnik znajduje się na podium. W tym 
przypadku dzieciakom jest bardzo łatwo zdobyć wysokie miejsce. Jest różnica 
między dzieckiem startującym w dyscyplinie lekkoatletycznej, która  jest 
popularnym sportem, a dzieckiem, które wystartowało w zawodach mniej 
znanych, gdzie jest  zgłoszonych dwóch uczestników.   
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Dyskusję zakończono.    

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
proj. uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie określenia szczegółowych 
zasad, trybu przyznawania i pozbawiania nagród Burmistrza Śremu 
za osiągnięte wyniki sportowe. 

Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU:0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (NIEOBECNI), Piotr Mulkowski (ZA), Piotr Rojek (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA). 

Przewodniczący Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż 
Komisja przedłożony projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 
 

b) w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Śrem, ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez placówki 

doskonalenia nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne podmioty, których 

zadania statutowe obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli, oraz 

ustalenia form i specjalności kształcenia na 2024 rok; 

Powyższe zagadnienie w oparciu o przedłożony projekt uchwały 
przedstawiła Barbara Jabłońska – Naczelnik PEU Urzędu Miejskiego 
w Śremie.  

Następnie Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję nad przedstawionym 
projektem uchwały.  

Dyskusji nie podjęto.  

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie w sprawie zaopiniowania 
proj. uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i szkołach 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Śrem, ustalenia maksymalnej 
kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez placówki doskonalenia 
nauczycieli, szkoły wyższe oraz inne podmioty, których zadania statutowe 
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obejmują doskonalenie zawodowe nauczycieli, oraz ustalenia form 
i specjalności kształcenia na 2024 rok.  

Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (NIEOBECNI), Piotr Mulkowski (ZA), Piotr Rojek (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA).  

Przewodniczący Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdził, iż 
Komisja przedłożony projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

Na tym punkt zakończono.  

Ad 4.  Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji w 2023 roku. 

Przewodniczący poinformował , iż sprawozdanie z działalności Komisji za 
rok 2023, zostało przekazane Członkom Komisji wraz z zawiadomieniem. 

Następnie zapytał Radnych czy zgłaszają uwagi do przedłożonego 
sprawozdania.  

Uwag do sprawozdania nie zgłoszono.  

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowania przyjęcie sprawozdania 
z działalności Komisji w 2023 r.  

Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Wyniki imienne: Mariusz Kociemba (ZA), Artur Konon (ZA), Krzysztof 
Lewandowski (NIEOBECNI), Piotr Mulkowski (ZA), Piotr Rojek (ZA), Tomasz 
Wojna (ZA), Zdzisław Żeleźny (ZA).  

Przewodniczący Komisji podsumowując wynik głosowania stwierdził, 
przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji.  

Na tym punkt zakończono.   
 
 
 
 
 
 



 

7 

 

Ad 5. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

 Dyskusji w tym punkcie obrad nie podjęto.   

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Komisji – Piotr 
Rojek podziękował za udział w posiedzeniu Komisji zaproszonym Gościom, 
Członkom Komisji, zamykając obrady o godz. 15:51. 

Na tym posiedzenie Komisji i protokół zakończono. 
 

Przewodniczył 
 

PRZEWODNICZĄCY 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

Piotr Rojek 
 
 
Protokolant: 
Jolanta Napieralska  
Podinspektor  
 

 

 
 
 


